

BELARUS EXHIBITOR HIGHLIGHTS 白俄罗斯重点展商 – as of 截至 14-Jan-20



JSC Grodno Azot Branch Khimvolokno Plant

Website | 网站: www.grodno-khim.by

JSC Grodno Azot Branch Khimvolokno Plant, Grodno, Republic of Belarus, is the most modern in the CIS manufacturer of polyamide (PA6) and polyester industrial yarns, polyamide (PA6) and polyester cord fabric, industrial fabric, polyamide-6 virgin and PA6-based composite materials, polyamide (PA6) BCF texturized yarns for carpets.

At Yarn Expo Spring 2020, they will showcase sample of polyamide high-tenacity yarns (including spun-dyed ones); Sample of polyamide BCF texturized yarn; sample of PA6 and PA6-based composite materials; sample of dipped cord fabric.

JSC Grodno Azot Branch Khimvolokno 的工厂位于白俄罗斯共和国格罗德诺，是独联体中最现代化的制造商，主要生产聚酰胺 (PA6) 和聚酯工业丝，聚酰胺 (PA6) 和聚酯帘子布，工业织物，聚酰胺 6 原生和 PA6 基复合材料，用于地毯的聚酰胺 (PA6) BCF 变形纱。

在 Yarn Expo Spring 2020 上，他们将展示聚酰胺高强度纱线 (包括短纤染色的纱线) 的样品；聚酰胺 BCF 变形纱样品；PA6 和 PA6 基复合材料；浸渍线织物样品等。



JSC Mogilevkhimvolokno

Website | 网站: www.khimvolokno.by

Polyester fibres are widely applied in the manufacture of cotton, flax, wool yarns and fabrics nonwoven. Through Yarn Expo Spring 2020, JSC Mogilevkhimvolokno will enter the China market with their polyester fibres and industrial yarns.

聚酯纤维广泛用于制造棉、亚麻、羊毛纱和非织造织物。透过参展 Yarn Expo Spring 2020，JSC Mogilevkhimvolokno 将以其聚酯纤维和工业丝打进中国市场。



OJSC Naftan

Website | 网站: www.naftan.by

OJSC Naftan is a large petrochemical complex which produces various types of fuels, lube oils and bitumens, aromatic hydrocarbons and petrochemicals, acrylic fiber, LDPE, CAN, etc.

At Yarn Expo Spring 2020, OJSC Naftan will showcase their Acrylic Fibers Nitron-D, which are produced as tow or staple. Acrylic fibers can be used as produced as well as blended with synthetic, man-made and natural fibers. May be used in the manufacture of the yarn, fabrics, curtaining, upholstery, knitwear, faux fur, carpets, nonwoven materials, plaids, blankets.

OJSC Naftan 是一家大型石化综合企业，生产各种类型的燃料，润滑油和沥青，芳烃和石化产品，丙烯酸纤维，LDPE，CAN 等。

在 Yarn Expo Spring 2020，OJSC Naftan 将展示其腈纶 Nitron-D，该纤维以丝束或短纤维生产。丙烯酸纤维可以直接使用，也可以与合成纤维，人造纤维和天然纤维混合使用。可用于制造纱线，织物，窗帘，室内装潢，针织品，人造毛皮，地毯，非织造材料，格子布，毯子。

yarnexpo

*NEW Business Matching App

全新商贸配对 APP



Schedule & Meet! 预约商贸会议!

Click the icon to **Pre-register** & get access to our **NEW business matching app** and schedule your meetings with these exhibitors!

点击图标进行**预登记**，自动开通**全新**的**商贸配对 APP**，便即可与以上参展商预约商贸会议!

